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TUKUMA  NOVADA  DOME 
      VIDES UN KOMUNĀLO JAUTĀJUMU KOMITEJA 

 

 
  

SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2023. gada 14. decembrī        Nr. TND/23/12 

Vides un komunālo jautājumu komitejas sēde sasaukta 2023. gada 14. decembrī 

plkst. 15.00 Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot 

elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek 

izmantots tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 15.03 atklāj un vada Vides un komunālo jautājumu komitejas priekšsēdētājs 

Mārtiņš Limanskis, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes jautājumu izskatīšana audioierakstā fiksēta ieraksta 

laikā no 00:00:00 līdz 00:56:38. 

Sēdē piedalās: 

- Vides un komunālo jautājumu komitejas astoņi balsstiesīgie deputāti: Gunda Cīrule (no 

plkst. 15.45), Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, Dace Lebeda, Mārtiņš 

Limanskis, Imants Valers, Edīte Zelča;  

(nepiedalās deputāts Oskars Kambala – citu neatliekamu darba pienākumu dēļ); 

- deputāte Agnese Ritene (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- domes priekšsēdētājs Gundars Važa; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), Lelde 

Bičuša, Sanita Bļodniece, Egīls Dude, Andris Jansons, Andris Kalnozols, Ivars Liepiņš, Sanita 

Limanska, Baiba Pļaviņa, Inese Valtere, Tamāra Vaļuka. 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Jānis Mazitāns – Kandavas un pagastu apvienības vadītājs; 

citi: 

- Ainārs Feldmanis – SIA “Tukuma ūdens” valdes loceklis, 

- Guntis Jubiņš – pašvaldības sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Jaunpils KS” valdes loceklis, 

- Gundars Kūla – SIA “Tukuma siltums” valdes loceklis, 

- Agita Puķīte – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

UZAICINĀTS: 

- SIA “IGN RES DEV2” pārstāvis Normunds Randars – par darba kārtības 1. jautājumu. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Informatīvs – par zemesgabalu “Krauči” un “Viršu mežs” ilgtermiņa nomas iespējām vēja 

turbīnu uzstādīšanai. 
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2. Par Ziemeļkurzemes reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plāna 2023.–2027. gadam 

apstiprināšanu. 

4. Par 2014. gada 8. augusta līguma Nr. 5-29-3/191 ar SIA “Kandavas komunālie pakalpojumi” 

termiņa pagarināšanu. 

5. Par 2014. gada 12. augusta līguma Nr. 5-29-3/192 ar SIA “Kandavas komunālie 

pakalpojumi” termiņa pagarināšanu. 

6. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Strēlnieku iela 8, Tukumā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētajai kanalizācijas sistēmai. 

Darba kārtības papildu jautājums: 

3. Par pašvaldības sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Jaunpils KS” reorganizāciju. 

Mārtiņš Limanskis informē par darba kārtībā iekļauto papildu jautājumu. Ja deputātiem nav 

iebildumu vai priekšlikumu, aicina balsot par sēdes darba kārtību. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Par darba kārtību balso: "par"  -  
7 (Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Informatīvs – par zemesgabalu “Krauči” un “Viršu mežs” ilgtermiņa nomas iespējām vēja 

turbīnu uzstādīšanai. 

2. Par Ziemeļkurzemes reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plāna 2023.–2027. gadam 

apstiprināšanu. 

3. Par pašvaldības sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Jaunpils KS” reorganizāciju. 

4. Par 2014. gada 8. augusta līguma Nr. 5-29-3/191 ar SIA “Kandavas komunālie pakalpojumi” 

termiņa pagarināšanu. 

5. Par 2014. gada 12. augusta līguma Nr. 5-29-3/192 ar SIA “Kandavas komunālie 

pakalpojumi” termiņa pagarināšanu. 

6. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Strēlnieku iela 8, Tukumā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētajai kanalizācijas sistēmai. 

1. § 

Informatīvs – par zemesgabalu “Krauči” un “Viršu mežs” ilgtermiņa nomas iespējām 

vēja turbīnu uzstādīšanai 

ZIŅO: Jānis Mazitāns – Kandavas un pagastu apvienības vadītājs. 

INFORMĒ: Normunds Randars – SIA “IGN RES DEV2” pārstāvis. 

JAUTĀJUMI: Dace Lebeda, Ivars Liepiņš, Edīte Zelča, Jānis Mazitāns, Gundars Važa. 

ATBILDES: Normunds Randars, Lelde Bičuša, Ivars Liepiņš, Edīte Zelča, Mārtiņš Limanskis. 

Jānis Mazitāns piebilst, ka Zemītes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdē tika 

nolemts neatbalstīt vēja parka izveidi. 
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Normunds Randars informē par SIA “IGN RES DEV2” ieceri izveidot vēja parku, 

uzstādot līdz 20 vēja turbīnām, un vēlmi ilgtermiņā tam nomāt pašvaldības zemesgabalus. Atbild 

uz deputātu uzdotajiem jautājumiem par projektu. 

Edīte Zelča norāda, ka primāri jārunā ar vietējiem iedzīvotājiem, jāsāk ar iedzīvotāju 

aptauju, jo viņu attieksme ir vissvarīgākā. Jārunā ar visiem vietējiem iedzīvotājiem, ne tikai ar 

zemju īpašniekiem, ar kuriem noslēgti līgumi, jo tiem pretenziju visticamāk nebūs. 

Ivars Liepiņš bilst par pašvaldībā saņemto SIA “IGN RES DEV2” iesniegumu un 

nepieciešamību sniegt atbildi. Jādomā par risinājumiem. 

Imants Valers izsakās par iespēju virzīties uz priekšu, gatavojot dokumentus pašvaldības 

zemesgabalu apbūves tiesību nomai. 

Notiek debates par vēja parka izveides ieceri un pašvaldības zemesgabalu nomas 

iespējām. 

Mārtiņš Limanskis rosina informāciju pieņemt zināšanai, jo vēja parka izveides iecere 

tikai sākuma stadijā, un virzīties uz priekšu ar dokumentu gatavošanu pašvaldības zemesgabalu 

nomas tiesību izsolei. 

Ivars Liepiņš piebilst, ka būtiski saprast, vai pašvaldība piedalīsies vēja parku izveides 

procesā, tādējādi nākotnē gūstot iespēju saņemt finansējumu. Piekrīt, ka par vēja parka izveides 

ieceri ar sabiedrību jāsāk runāt pēc iespējas ātrāk. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, Dace 

Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par zemesgabalu “Krauči” un “Viršu mežs” 

ilgtermiņa nomas iespējām vēja turbīnu uzstādīšanai. 

2. § 

Par Ziemeļkurzemes reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plāna 2023.–2027. gadam 

apstiprināšanu 

ZIŅO: Ivars Liepiņš – pašvaldības izpilddirektors, 

Inese Valtere – Audita un kontroles nodaļas vadītāja. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, Dace 

Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Ziemeļkurzemes 

reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plāna 2023.–2027. gadam 

apstiprināšanu”. 

Plkst. 15.45 ierodas deputāte Gunda Cīrule un pievienojas sēdes darbam. 
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3. § 

Par pašvaldības sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Jaunpils KS” reorganizāciju 

ZIŅO: Ivars Liepiņš – pašvaldības izpilddirektors. 

JAUTĀJUMI: Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Agita Puķīte. 

ATBILDES: Ivars Liepiņš, Gundars Kūla, Ainārs Feldmanis. 

Gundars Kūla piebilst par pārņemšanu un veicamajiem darbiem. SIA “Tukuma siltums” 

stratēģiskie mērķi bija maksimāli izmantot atjaunojamos resursus, bet, ja atsevišķās vietās 

vēsturiski izveidojusies gāzes apkure, tā būs jāizmanto arī turpmāk, kaut gan izmaksas par gāzi 

pieaugs. Jāvirzās uz priekšu, uz procesu automatizāciju. 

Ivars Liepiņš, atbildot uz Daces Lebedas jautājumu par reorganizējamās pašvaldības 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Jaunpils KS” darbiniekiem, paskaidro, ka ir runāts ar 

kapitālsabiedrībām par iespējām piedāvāt darbu citā kapitālsabiedrībā. Par tehniskā bloka 

darbiniekiem vēl tiks risināts, jo būtiski saglabāt labākos speciālistus. 

Mārtiņš Limanskis norāda, ka uz šo reorganizāciju ilgi iets. Vaicā, kas notiek ar komunālo 

sadaļu. 

Ivars Liepiņš paskaidro, ka “Jaunpils KS” nesniedza komunālās sadaļas pakalpojumus, to 

pilda Jaunpils un Viesatu pagastu pārvalde. 

Gundars Kūla un Ivars Liepiņš, atbildot Agitai Puķītei uz jautājumu par pāreju uz gāzes 

apkuri Levestē, paskaidro situāciju Jaunpilī un Levestē, par izmaksu starpības veidošanos un par 

visu laiku ļoti mainīgo situāciju. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu 

komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars 

Indriksons, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

pašvaldības sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Jaunpils KS” 

reorganizāciju”. 

4. § 

Par 2014. gada 8. augusta līguma Nr. 5-29-3/191 ar  

SIA “Kandavas komunālie pakalpojumi” termiņa pagarināšanu 

ZIŅO: Sanita Limanska – Juridiskās nodaļas juriste. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars 

Indriksons, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par 2014. gada 8. augusta 
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līguma Nr. 5-29-3/191 ar SIA “Kandavas komunālie pakalpojumi” termiņa 

pagarināšanu” 

5. § 

Par 2014. gada 12. augusta līguma Nr. 5-29-3/192 ar  

SIA “Kandavas komunālie pakalpojumi” termiņa pagarināšanu 

ZIŅO: Sanita Limanska – Juridiskās nodaļas juriste. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars 

Indriksons, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par 2014. gada 12. augusta 

līguma Nr. 5-29-3/192 ar SIA “Kandavas komunālie pakalpojumi” termiņa 

pagarināšanu”. 

6. § 

Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Strēlnieku iela 8, Tukumā,  

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētajai kanalizācijas sistēmai 

ZIŅO: Andris Kalnozols – Komunālās nodaļas vadītājs. 

IZSAKĀS: Mārtiņš Limanskis, Imants Valers. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu 

komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Gunda Cīrule, Andris Fridrihsons, Kaspars Gribusts, Guntars 

Indriksons, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Strēlnieku iela 8, Tukumā, 

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētajai kanalizācijas sistēmai”. 

Vides un komunālo jautājumu komitejas sēde tiek slēgta plkst. 15.57. 

Sēdes vadītājs 

komitejas priekšsēdētājs   (personiskais paraksts) Mārtiņš Limanskis 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts) Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 

(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 

atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini 

attiecināmu juridisku pienākumu. 


